
Komunikat nr 12/2025 

Rektora Uniwersytetu Ekonomicznego w Poznaniu 

z dnia 3 kwietnia 2025 roku 

w sprawie korzystania z doręczeń elektronicznych w okresie przejściowym  

W związku z wprowadzeniem przez Ustawodawcę do dnia 31 grudnia 2025 roku okresu 

przejściowego w zakresie stosowania doręczeń elektronicznych (art. 147 ust. 5 ustawy z dnia 

18 listopada 2018 roku o doręczeniach elektronicznych, tj. Dz.U. z 2024 roku, poz. 1045, ze 

zm.), informuję, że Uniwersytet Ekonomiczny w Poznaniu w tym okresie będzie nadal 

stosować tradycyjne sposoby doręczania korespondencji wymagającej uzyskania 

potwierdzenia jej nadania lub odbioru, w szczególności w zakresie:  

1) wezwań do uzupełnienia braków w postępowaniu rekrutacyjnym do Szkoły Doktorskiej; 

2) informacji o wpisie na listę doktorantów oraz decyzji o odmowie przyjęcia do Szkoły 

Doktorskiej; 

3) wszczęcia postępowania w sprawie skreślenia z listy studentów/doktorantów oraz decyzji 

o skreśleniu z listy studentów/doktorantów; 

4) innych decyzji związanych z tokiem studiów oraz kształceniem w Szkole Doktorskiej,  

w tym decyzji wewnątrzzakładowych oraz decyzji wydawanych na skutek wniesienia 

środków odwoławczych; 

5) postępowań awansowych;  

6) informacji o ocenie semestralnej i śródokresowej doktorantów i ich wyniku; 

7) decyzji o zwiększeniu stypendium doktorskiego; 

8) informacji o przedłużeniu terminu złożenia rozprawy doktorskiej; 

9) decyzji w sprawie przyjęcia na studia podyplomowe oraz skreślenia z listy uczestników 

tych studiów; 

10) dokumentacji w indywidualnych sprawach kadrowych; 

11) przedsądowych wezwań do zapłaty; 

12) odpowiedzi na pisma urzędowe, w tym z ZUS, Policji i KRUS. 

Oznacza to, że korespondencja w powyższych sprawach może być doręczana 

adresatom:  



1) za pośrednictwem operatora pocztowego (list polecony za potwierdzeniem odbioru); 

2) przez ePUAP. 

Oba te sposoby doręczeń w okresie przejściowym będą odnosić taki sam skutek jak doręczenia 

elektroniczne. 

Przyczyną utrzymania tradycyjnych metod doręczeń wskazanej wyżej korespondencji 

jest dotychczasowy brak wdrożenia w Uczelni systemu EZD, zapewniającego sprawną wysyłkę 

dokumentów w formie elektronicznej, wydłużony proces doręczania korespondencji 

wysyłanej usługą hybrydową (PUH), ryzyko przeciążenia systemu e-Doręczeń oraz 

wewnętrznych systemów Uczelni w okresie wzmożonej, masowej wysyłki dokumentów, co 

mogłoby skutkować niepożądanymi opóźnieniami i przewlekłością prowadzonych 

postępowań, w szczególności procedur administracyjnych.  

W przypadku jednak, gdy warunki organizacyjne i techniczne na to pozwolą, Uczelnia 

rozpocznie korzystanie z doręczeń elektronicznych w powyżej wskazanym zakresie jeszcze 

przed upływem okresu przejściowego. 

 

        REKTOR 
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